

PROTOKOLL**Sammanträde med boende på Solistvägen (bostadsmöte)**

Dag	2016-09-27
Tid	19:00-20:15
Plats	Kvarterslokalen gård 3
Närvarande	8 boende, se bilaga 1

Mötets öppnande**§ 11.**

Siddhi Sundt hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

Mötets behörighet**§ 12. Har kallelse skett behörigen?**

Mötet **godkände** kallelsen.

Val av mötesfunktionärer**§ 13. Val av sekreterare och justeringsperson**

Siddh Sundt **valdes** till ordförande för mötet. Elin Widén Nilsson **valdes** till sekreterare och Birgitta Nielsen **valdes** till justeringsperson.

Samrådsmöte**§ 14. Förslag och diskussion inför samrådsmöte Uppsalahem**

Önskemål från en boende om att få altantrallen utbytt. Det har gjorts hos en annan boende. Börja med att felanmäla. Sådant arbete görs ibland på våren.

Styrelsen har påpekat att målning av fönster behövs.

Staketet har bytts ut på delar av gård 2: Fråga Uppsalahem vad de har tänkt sig - ska staketet bytas överallt? Det har önskats för många år sedan. En del har satsat mycket pengar på nya egna staket, men det är inte alla som får nya.

Önskemål om breddade parkeringar. För att behålla antalet parkeringar behövs mer yta. Det vore olyckligt att ta bort skogsdungen. Kan man göra platser vid vändplanen? Går det att flytta soprummet på gård 1 som är byggt på två parkeringsplatser? Elplintar vore också bra för motorvärmare och elbilar. Först och främst måla strecken med färg som håller och ta bort de gamla strecken innan.

Tvättstugan – besvärligt med nya systemet.

- Kan bara tvätta sex gånger i månaden – det borde vara tio gånger i månaden.
- *Kan inte boka två pass intill varandra.*
- Kan inte se vem som har bokat heller så man kan inte fråga om man kan få använda tumlaren under någon annans tid t.ex..
- Stressat att hinna med inom passet. Kläderna kan bli inlåsta. På gård 2 håller de boende dörren öppen nu istället. På gård 1 är dörren också uppställd för tumlarna fungerar senare efter det att dörrarna låses.

- Om man har bokat och inte använt sitt pass så är det ändå låst så att ingen annan kommer in.
- Lösningar
 - Ta bort låset så att alla kan ta sig in i tvättstugan när de vill? Men kan vara skönt att stänga in sin tvätt?
 - Önska att man ska kunna öppna t.ex. någon timme runtomkring sin egen tvättid?
- Nu blir det inte grannsämja utan grannmisstänksamhet. Samtidigt får Uppsalahem ändå inte använda systemet för att se vem som inte har städlat efter sig.
- De boende på Solistvägen ville inte ha detta system.
- Om man vill tvätta på kvällen och kommer sent så hinner man inte tvätta till kl. 9.
- Tvätthängare sätts inte längre upp i lägenheterna – har ingen plats att torka hemma när det tar lång tid att torka i lokalen.
- Toaletterna i tvättstugan är igenbommade utan att vi fått information. På vissa gårdar har det varit avstängt tidigare – öppnades kanske vid badrumsrenoveringen. Vem städar toaletten? Det bör väl ingå i Uppsalahems städansvar.
- Avloppet för vasken på gård 1 är trasigt.

Papperskorgen vid inre vändplanen brann i onsdags. Uppsalahem bytte ut den mycket snabbt.

Hittat cigaretter och cigarettändare i källaren i 31:an. Har varit tillhåll för ungdomar där i somras.

Källaren på gård 1 har nyligen haft stopp i avloppet. Har fått ringa jouren två gånger. Luktar illa. Har haft problem på gård 2 tidigare också. Glipa vid dörren till förråden på gård 1.

Se även övriga frågor.

Kulturkvällen

§ 15. Beslut den kommande kulturkvällen – vem vill vi ska uppträda på vår kulturkväll i höst och vilket datum

Verksamhetsplanen har avsatt 4000:- för kulturkvällen. Styrelsen föreslår den mångsidige gitarristen Coste Apetrea. Siddhi har pratat med honom och han vill gärna att Siddhi också spelar. Siddhi önskar inte ta betalt men flera på bostadsmötet föreslår att han får en viss ersättning. Bostadsmötet **beslutar** att ha en kulturkväll med Costea Petrea torsdagen 17 november klockan 19.00 i lokal 3, alternativt det datum som Costea kan.

Vilken mat ska ätas? Förslag är sallad som vi hackar själva och som serveras utan att vi blandar ihop delarna. Fråga på samrådsmötet om Uppsalahem kan bidra med något.

Verksamhetsplan

§ 16. Beslut om nästa års verksamhetsplan och nivån på fritidsmedel

Styrelsen har ett förslag till verksamhetsplan (bilaga x). Har av olika anledningar fått ett överskott i år. Lokalkostnadsfond ökas på successivt för varje år för att på sikt t.ex. kunna köpa in nya bord till lokalerna, vilket inte ryms inom ett enskilt års tilldelning. Öppen aktivitet var 3000:- förra året (ej 1500:- som diskuterades vid vårens bostadsmöte) dubblas till år. **Bostadsmötet** antog styrelsens förslag, vilket innebär oförändrad nivå på fritidsmedlen (11,26 kronor månad och hushåll)

Övriga frågor

§ 17.

Syföreningen och "månadens" granne

På hemsidan finns en intervju med såväl syföreningen och "månadens" granne. Kommer att komma ut i nyhetsbrevet också.

Ytterligare synpunkter om gårdarna/boendet

Birgitta önskar en mur vid gaveln av gård 2 för att få en upphöjd blomsterbädd.

Hög ljudnivå vid gård 3 på grund av liv på gården. Det är bl.a. ungdomar som är ute sent på kvällarna, folk som ropar samt bollspel. Det låter mycket mer än vanlig barnlek.

En boende har väntat mycket länge på att få nyckel till cykelförrådet.

Kvartersvärderna syns inte till.

Henrik på Uppsalahem tar hand om felanmälningar snabbt.

Mötet avslutas

§ 18.

Siddhi tackade för mötet och förklarade det avslutat.

Vid protokollet:

Justeras:


.....
mötets sekreterare


.....
mötets ordförande

Justeras:


.....
protokollsjusterare

